
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Shandong Sanhui Glass Co., Ltd. 
Shanghai Road, Rizhao City,  
Shandong Province 

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
We mainly produce borosilicate refractory glass and soda-lime-silica glass products. Borosilicate glass products include convection oven jars, frying
pans, slow cookers, washer view windows, glass shades, PAR lights and microwave oven bowls, plates and saucers. Soda-lime-silica glass products
include medium and high-grade special-shaped wine bottles, beverage bottles, food bottles, seasoning bottles, infusion bottles, cosmetic bottles,
canteens, juice cups, egg bowls, fruit trays, cups and dinnerware made of blue, crystal, high-white and white glass materials. Our products have been
available not only in more than 20 provinces and cities in China Mainland, Hong Kong and Taiwan, but also in the USA, Japan, Europe and Southeast
Asia.

We have committed ourselves to production development and technology innovation for a long time. Our self-developed sapphire, skyblue and navy
glass bottles and glassware have pioneered in Chinese markets, among which, jade imitation glass products have been granted national invention
patents and the temperature difference of borosilicate glass exceeds 250℃, reaching domestically advanced level.

Company Profile of Shandong Sanhui Glass Co., Ltd.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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